



**Residential Care Worker
(Ref: MCW/20230704/RCW)**

CHANGE YOUR FUTURE AND THE FUTURE FOR CHILDREN IN HONG KONG. JOIN OUR TEAM.

Our staff are creative, collaborative, and willing to do whatever it takes to get the job done. They embody our core values and believe in our vision and mission. If you enjoy a work environment that is challenging, rewarding and making an impact, we invite you to consider a career with Mother's Choice.

Key Responsibilities

- Perform as a housemother, to be life-learning and character development model for hostel girls/women, to cultivate their sense of belonging with hostel and develop their discipline and life skills as well as proper self-image and values
- Manage daily operations of hostel, including administration, meals arrangement and grocery shopping, and maintenance of hygiene and tidiness in order to ensure a positive living environment of the hostel
- Closely work with social workers, volunteers and community partners in order to assist the hostel girls/women to develop a healthy life style
- Escort hostel girls/women to medical appointment and assist them in antenatal preparation
- Arrange and conduct indoor and outdoor activity for hostel girls/women
- Actively participate in organization and hostel activities
- Perform any other duties as required

Requirements

- Passion for serving crisis pregnancy girls and women
- Mature, responsible and caring individual who enjoys team work
- Form 5 or above, preferably with 5 year working experience, and relevant work experience will be an advantage
- Shift duty and overnight duty required (including weekends and public holidays)
- Basic computer and English communication skills
- Counseling experience will be an advantage
- Must share the commitment of Mother's Choice in upholding the safety and protection of children as paramount.

To Apply

Interested candidates please send a full resume , expected salary, and available date to Assistant Director, Human Resources, Mother's Choice Limited, 10 Borrett Road, Mid-Levels, Hong Kong; or email to hr@motherschoice.org

Personal data collected will be used for recruitment purposes only. Applicants who do not hear from us within two months may consider their application unsuccessful. Mother's Choice is committed to diversity and inclusion and is an equal opportunity employer.



意外懷孕支援服務 - 宿舍舍監
(職位編號: MCW/20230704/RCW)

改變你的未來，亦為香港的孩子改變未來。請加入我們的團隊。

我們的員工充滿創意、互相合作，並竭盡所能完成工作。他們肩負著我們的遠景和使命，體現我們的核心價值。如你享受一個充滿挑戰性、富有意義及能影響社會的工作環境，我們誠意邀請你加入我們。

職責範圍

- 擔當舍友家長之角色，成為舍友生活學習及品德發展的榜樣。幫助她們盡快融入院舍生活，輔導她們學習生活紀律及技能，以及建立正確自我形象和價值觀
- 管理院舍日常運作，包括行政、膳食安排、外出購買家舍物資及整潔衛生，以保持良好的院舍生活環境
- 與社工、義工及社區伙伴緊密合作，以助建立舍友的健康人生
- 陪伴舍友到醫院覆診或預備生育
- 安排及推行院舍的各項室內或戶外活動
- 積極參與機構及院舍的活動
- 執行其他所需任務

學歷 / 要求：

- 有心志服務意外懷孕的人士
- 持正面價值觀、成熟有承擔、有耐心及團隊精神
- 中五或以上程度，有五年工作經驗
- 須二十四小時輪班工作
- 懂基本電腦操作及簡單英語溝通
- 有相關輔導經驗者優先考慮
- 必須與「母親的抉擇」共同承擔以維護兒童安全及保護兒童為首的決心

有興趣者請註明職位編號、連同履歷及要求薪金 電郵至 hr@motherschoice.org 或 郵寄至中環半山波老道 10 號「母親的抉擇」人力資源部收。

申請人所提供的資料將予保密及只作招聘有關職位用途。如於遞交申請後兩個月內仍未獲通知，即是次申請未獲考慮。本機構將要求所有準僱員進行性罪行定罪紀錄查核。